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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie planowanej budowy drogi dojazdowej do 
Małopolskiego Centrum Nauki. Zgodnie z umową Urzędem Marszałkowskim gmina Kraków 
ma wybudować drogę dojazdową do ww. Centrum prowadzącą od ul. Stella – Sawickiego. Taka 
lokalizacja drogi budziła od początku kontrowersje i protesty mieszkańców, ponieważ droga 
otworzy także możliwość zabudowy okolicznego terenu. Jako lepszy wariant wskazywano 
dojazd od ul. Bora Komorowskiego, jest on zdecydowanie krótszy. Protesty te nie zostały 
jednak uwzględnione i kontynuowano prace związane z przygotowaniem drogi od ul. Stella – 
Sawickiego. Niedawno jednak obszar gdzie będzie budowane Centrum i ma powstać droga 
dojazdowa został wpisany do rejestru zabytków. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informacje jak ten wpis wpływa na planowaną drogę 
dojazdową, na jakim etapie jest jej przygotowanie, czy gmina posiada w tej sprawie 
uzgodnienia z konserwatorem zabytków oraz czy rozważany jest wariant „B” czyli budowa 
dojazdu od ul. Bora – Komorowskiego jeżeli nie będzie wydane zezwolenie na drogę 
planowaną od ul. Stella – Sawickiego. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


